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FOLKETS PARK - kommentarer på det 5. følgegruppemøde Bilag 5 
 
Generelle kommentarer 

- tre virkelig flotte og meget spændende forslag 
- godt med muligheden for at vælge mellem 3 forskellige projekter 
- spændende proces, hvor følgegruppen mener deres kommentarer er blevet taget alvorligt 
 

Borgernes kommentarer - Algren & Bruun 

- forslaget har en idé som ført igennem hele vejen 

- godt at detaljerne ikke er fastlagt 

- holdbart forslag 

- har mest med  

- fleksibelt 

- god blanding af natur og urbanitet 

- godt med tanker om undervisning 

- godt med brugerinddragelse omkring udformning af legeplads 

- flot grænse til byen 

- sportsplads for lille, behovet dækkes andre steder 

- broen er vigtig 

- interessant forslag, men bekymring for vedligeholdelsen af broen 

- broen er et monstrum 

- tvivler på broen, men fed idé 

- glad for at broen er blevet flyttet i forhold til de tidligere forslag 

 
Borgernes kommentarer - Kragh & Berglund 

- for meget en japansk have  

- spændende formsprog 

- vand ikke praktisk, dyrt/svært at renholde – det bliver ulækkert 

- god med blanding af moderne og naturprægede materialer 

- godt med solorienteringsanalyse 

- for meget beton - der er nok beton på Nørrebro 

- ikke robust nok 

- en utopi 



Side 2 

 
Borgernes kommentarer - Krat 

- tager bedst fat omkring parken som et samlet sted 

- bare en gentagelse af hvad der er nu 

- godt med indretningen af Prins Jørgens Gade/Griffenfeldtsgade 

- store muligheder for borgerinddragelse 

- har bevaret naturen 

- havde gode visioner fra starten, men droppede ambitionerne og gik fra at være en fornyelse til 
at være en renovering 

- uholdbart 

- skifferplads malplaceret 

- godt og spændende for børn 

- godt med sten 

 

Konklusionen 

På trods af, at der i følgegruppen var tilhængere af alle 3 forslag, besluttede de sig for, at 
anbefale ét af de 3 forslag til videre bearbejdning. Forslaget fra Algren & Bruun 
Landskabsarkitekter blev valgt. 

 

Med anbefalingen knyttede følgegruppen nedenstående kommentarer: 

- broen er vigtig, uden bro er forslaget det samme som det fra Krat 

- udformningen af broen er meget vigtig, den skal ikke ligne noget der er faldet ned fra himlen 

- holdbarheden af broen er ekstrem vigtig    

- citater i belægning sjovt, men ikke afgørende 

- anlagte stier over høje kommer alligevel 

- stålkanter kunne også være noget andet f.eks. sten/granit 

- gerne nogle sten på højene 

- gerne løg i højene 

 

 
 
 


